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Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stellen de fracties van de 
Partij voor de Dieren, CDA en GroenLinks de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten 
over het bericht dat de Lelylijn niet is opgenomen in de aanvraag van het Nationaal Groeifonds.1 
 
In de beantwoording van schriftelijke vragen van de Partij voor de Dieren, op 3 februari 2021, gaf GS 
nog aan een volwaardige aanvraag te willen indienen. 
 
Daarom stellen wij de volgende vragen aan het college van GS: 
 

1. Heeft het college kennisgenomen van bovengenoemd bericht? 

2. Wat voor acties zijn er precies ondernomen tussen de niet gehonoreerde aanvraag ingediend 
op 17 januari jl., de beantwoording van de schriftelijke vragen op 3 februari jl. en de deadline 
voor de nieuwe mogelijkheid voor een aanvraag van het Nationale Groeifonds om alsnog te 
kunnen komen tot een volledige en volwaardige aanvraag? 

3. In de antwoorden op de eerder benoemde schriftelijke vragen heeft GS aangegeven zich in te 
willen zetten voor een nieuwe aanvraag. Hoe precies is deze inzet geweest in dit proces en 
met welke uitkomst? 

4. Is GS bekend met de reden waarom er deze ronde uiteindelijk helemaal geen aanvraag 
ingediend bij het Nationaal Groeifonds? Zo ja, wat is deze reden? Zo nee, kan GS PS zo 
spoedig mogelijk hierover alsnog informeren 

5. Kan GS aangeven wat nu richting de toekomst nog nodig is om bij een volgende ronde wel 
tot een succesvolle aanvraag te komen en welke acties GS hier op gaat nemen? 

6. Wat voor gevolgen heeft dit (nu op dit moment geen aanspraak kunnen maken op het 
Groeifonds) voor de aanleg van de Lelylijn? 

7. Hoe gaan GS en de andere betrokken overheden de realisatie van het budget voor de Lelylijn 
bereiken als er geen aanspraak kan worden gemaakt op het Groeifonds? 

 

Sylvia Kers, Partij voor de Dieren  
Chris Schotman, CDA 
Bas de Reus, GroenLinks 

 

 
1 https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/259679/lelylijn-niet-opgenomen-in-nationaal-groeifonds 


